

EMBASSY OF THE
UNITED STATES OF AMERICA

October 13, 2017

Dear Mr. President,

The Embassy of the United States of America to France praises the creation of the Saint Omer Foundation for Transatlantic values, which aims to deepen the bonds of friendship that unite France and the United States of America. On behalf of the U.S. Government, I commend the Collective Community of the Pays de Saint-Omer, and the Academy of Moral and Political Sciences for this initiative.

Since the days of the Carroll Family, who played a major role in the founding of our young nation, the city of Saint-Omer has maintained a privileged relationship with the United States. Today, our two countries continue to share the same democratic values of *Life, Liberty and the Pursuit of Happiness*, and *Liberty, Equality, Fraternity*, in order to ensure a future that is more secure, more equal, and more prosperous for the generations to come.

I am glad to hear that the Foundation intends to enrich the bonds between our two countries by developing new transatlantic educational and cultural exchanges. Please rest assured that our Embassy supports your efforts.

Due to other commitments in Paris, I was unfortunately unable to join you on this occasion. Nevertheless I wish the Saint-Omer Foundation for Transatlantic Values every success, and hope to have the pleasure of learning the outcome of your research very soon.

We thank you, Mr. President, for your commitment to preserve the transatlantic alliance.

Sincerely,



D. Brent Hardt
Chargé d'Affaires a.i. of the Embassy of the
United States of America to France

Mr. Edouard François de Lencquesaing
President
Saint-Omer Foundation for Transatlantic Values

Traduction de courtoisie:

Monsieur le Président,

L'Ambassade des Etats-Unis d'Amérique salue la création de la Fondation Saint-Omer pour les Valeurs Transatlantiques qui vise à approfondir les liens d'amitié entre la France et les Etats-Unis d'Amérique. Au nom du Gouvernement des Etats-Unis, je félicite la Communauté d'Agglomération du Pays de Saint-Omer et l'Académie des Sciences morales et Politiques pour cette initiative.

Depuis que la Famille Carroll joua un rôle majeur dans la fondation de notre jeune Nation, la Ville de Saint-Omer entretient des relations privilégiées avec les Etats-Unis. Aujourd'hui, nos deux pays, alliés de la première heure, continuent de partager les mêmes valeurs démocratiques - « la Vie, la Liberté, la poursuite du Bonheur », « Liberté, Egalité, Fraternité » - afin de d'assurer un avenir plus sûr, plus égalitaire, et plus prospère aux générations futures.

Je me réjouis d'apprendre que la fondation a pour mission d'enrichir ces liens qui unissent nos deux pays en développant de nouveaux échanges éducatifs et culturels transatlantiques. Soyez assurés du soutien de notre ambassade dans vos efforts.

Malheureusement retenu par d'autres engagements sur Paris, il m'est impossible de me joindre à vous ce soir. Je forme toutefois des vœux pour le succès de la Fondation Saint-Omer pour les Valeurs Transatlantiques, et espère avoir très prochainement le plaisir de découvrir par moi-même le fruit de vos recherches.

Je vous remercie de votre engagement en faveur de la préservation de l'alliance transatlantique, et vous prie d'agréer, Monsieur le Président, l'assurance de ma considération distinguée.

/s/

D. Brent Hardt
Chargé d'Affaires a.i.
Ambassade des Etats-Unis d'Amérique